
MICROLITE DMSS Receiver 
DM6 2.4G Receiver

DM610E User’s Guide

Features:

-6 channel parkflyer receiver

-ADMS modulation system

-2.4G coaxial antenna

-Compatible with DMSS radio control system

Application:

Special for small electric and non-power airplanes, for electric helicopters up to 450 size.

Caution: Not for use in Nitro and Large electric airplanes and helicopters.

Specification:

Type: 6 CH Parkflyer

Modulation: ADMS 
Dimension(WxLxH): 18.5x43.5x9.2mm

Weight:4.0g

Input Voltage Range:3.6-10.0V

Binding

The DM610E  receiver must be bind with the transmitter before it will operate.

1. Connect the battery( or BEC/ ESC with BEC output) to Batt.channel and note the LED on the

receiver should flashing, now, the receiver is on bind mode.

2. Power on the transmitter, and enter the BIND menu.(Checking manual of your transmitter,

how to enter the BIND menu. )

3. Press the BIN button on the display. The system will connect within a few seconds. Once

connected, the LED on the receiver will go solid, indicating the system is connected.

4. Exiting from the BIND menu, and then setting the failsafe according the function of your tansmitter.(

Please check failsafe function of your transmitter)

Caution:

-DO NOT stick or apply the receiver antenna to Carbon or Metal material directly, as it will

drastically reduce the operating range.

-For receivers with multi-antennas, it is recommended that each antenna be applied at 90

degrees to each other.

-For receivers with single antenna, please apply the antenna far away from any carbon, metal

or electronic equipment as possible. Advanced Duplex

Modulation System

Note:

-Make sure turning the transmitter first after binding when using your radio control system.

-Make sure setting failsafe after binding.
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DM6 2.4G 系列接收机

DM610E  使用说明书

产品特点:

-6通道公园飞行器专用接收机

-先进的2.4G双工通信系统

-2.4G 专用同轴天线

-兼容DMSS遥控系统

声 明:

本接收机专为无动力、小型电动飞机以及450级以下的电动直升机设计。禁止用于大型油动和电动

模型飞机、直升机。

性能参数:

类型: 6 通道公园飞行器

调制方式: ADMS

外形尺寸(宽x长x高): 18.5x43.5x9.2mm

重量:4.0克

输入电压:3.6-10.0V

对码方法：

 DMSS610E  在使用之前必须和遥控器发射机进行对码！

1. 将电池组插入接收机上标有“BATT.”的通道，等待接收机上的LED灯开始快速闪烁，此时进入对

码模式；

2. 打开发射机电源，进入系统菜单中的"BIND"菜单(查看您所使用遥控设备的说明书，了解如何进入

"BIND"菜单);

3. 按“BIN”按键进入对码过程, 当接收机上的LED指示灯由快闪变为常亮状态时, 说明对码成功。否

则重复以上步骤重新进行对码；

4. 对码成功后退出“BIND”菜单, 此时您可以正常操作遥控设备并进行失控保护设置。

警 告:

-禁止将接收机天线直接粘在碳纤和金属材质的物体表面，否则会导致接收机灵敏度下降，接收距离变

短导致不良后果发生；

-对于多天线的接收机系统，在安装时务必保证各天线之间的角度为90度；

-对于单天线的接收机系统，在安装时务必保证天线远离碳纤、金属以及电磁设备以保证安全；

DMSS610E  
ADMS

Advanced Duplex

Modulation System

备 注:

-使用该接收时请注意，在接收机与发射机成功对码后请务必先开发射机，再开接收机才能进行正常操作；

-务必在接收机与发射机成功对码后设置失控保护功能，以确保安全。


